
 

ACTA SESIÓN ORDINARIA CELEBRADA POR EL AYUNTAMIENTO 
PLENO EL DÍA 13 DE ENERO DE 2020 

 
Lugar: Salón de Actos del Ayuntamiento 
Fecha: 13 de enero de 2020 
Hora: 17:30 
 
CARÁCTER DE LA SESION: ORDINARIA 
 
ALCALDE-PRESIDENTE: ROBERTO RAGA GADEA 
 
CONCEJALES ASISTENTES: 
 
 
Partido Socialista Obrero 
Español (PSOE) 

Partido Popular (PP) Ciudadanos Partido de la 
Ciudadanía (CS) 

Roberto Pascual Raga Gadea 
Maria Teresa Pozuelo Martin 
Jose Luis Ramos March 
Zafira Perez Pacheco 
Jose Angel Hernandez Carrizosa 
Maria Dolores Verdeguer Royo 
Jose Luis Lopez Galdon 
Ana Cristina Folgado Morales 
Rafael Gomez Sanchez 
Maria Esther Gomez Laredo 
Francisco Javier Garcia Escudero 
 
 

Santiago Navarro Zaragozá 
Pedro Tortajada Raga 
Paula Badía Lanáquera 
Rosa Al Sibai Giner 

Salvador Evaristo Ferrer Cortina 
Mª Teresa Ruiz Vendrell 

Compromís per Riba-
roja: Compromís 
Municipal 
(COMPROMÍS 
MUNICIPAL) 

L’Esquerra de Riba-
roja – Ezquerra Unida 
Ezquerra 
Republicana: Seguim 
Endavant (EUPV-
ERPV:SE) 

Podemos/Podem – 
Riba-roja Puede 
(PODEMOSRIBA-
ROJAPOT) 

VOX 

Rafael Folgado 
Navarro 

Rafael Gómez Muñoz Arantxa Torres Macias Nuria Santamaría 
Garrido 
 

 
Concejales ausentes: Ninguno 
 
Actúa como Secretaria: Ylenia Díaz Morán 
 
 En la villa de Riba-roja de Túria, provincia de Valencia, en el Salón de Actos del 
Ayuntamiento, el día 13 de enero de 2020, siendo las 17:30 horas, se reunieron en primera 
convocatoria los señores concejales indicados, habiendo excusado su asistencia los igualmente 
marginados. Todo ello bajo la Presidencia del Sr. Alcalde Robert Raga Gadea, asistido de la 
Secretaria Ylenia Díaz Morán. 
 
Declarado abierto el acto por la presidencia, se pasa al estudio y acuerdo de los asuntos consignados 
en el Orden del Día. 



 
1.- Aprobación acta anterior de fecha 2 de diciembre de 2019 
 
Acta nº 21, convocatoria ORDINARIA de fecha 02/12/2019.Comienza el sr. Alcalde preguntando si 
algún miembro de la corporación tiene que hacer alguna observación al acta referenciada. No 
habiendo observaciones y sometida a votación, fue aprobada por unanimidad. 
 
 
 

PARTE RESOLUTIVA: 
 
2.- 62/2019/PGRU, MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL L'ESQUERRA DE RIBA-ROJA: ESQUERRA 
UNIDA ESQUERRA REPUBLICANA: SEGUIM ENDAVANT, TOLERANCIA ZERO AMB LA 
MUTILACIÓ GENITAL FEMENINA 6 DE FEBRER 
 
  En Rafael Gómez Muñoz, regidor del Grup Municipal de L'Esquerra de Riba-roja: Esquerra 
Unida Esquerra Republicana: Seguim Endavant en l'Ajuntament de Riba-roja de Túria, a l'empara 
d'allò dispost en el Reglament d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals,  
presenta per a la seua aprovació la següent moció. 
  

TOLERÀNCIA ZERO AMB LA MUTILACIÓ GENITAL FEMENINA 
6 DE FEBRER 

 
Exposició de motius: 
  
La mutilació genital femenina (MGF) és una pràctica que es realitza a dones i xiquetes per a alterar o 
lesionar els seus òrgans genitals per raons no mèdiques. En la majoria dels casos, implica l'extirpació 
parcial o total dels seus genitals externs. En algunes comunitats, la mutilació genital femenina sol 
denominar-se "circumcisió femenina", un terme que ha sigut objecte de crítiques perquè pot 
normalitzar la pràctica en fer-la equivalent a la circumcisió masculina, que no dóna compte dels greus 
danys físics i psicològics que la mutilació femenina entranya. 
  
L'OMS estima que entre 100 i 140 milions de xiquetes i dones de tot el món han estat sotmeses a un 
dels tres primers tipus de mutilació genital femenina. Les estimacions basades en les dades més 
recents sobre prevalença indiquen que 91,5 milions de dones i xiquetes majors de 9 anys a Àfrica 
pateixen actualment les conseqüències de la mutilació genital femenina. S'estima que a Àfrica 3 
milions de xiquetes corren el risc de ser sotmeses a la mutilació genital femenina cada any. 
  
En molts dels països on es practica la mutilació genital femenina, es considera una norma social 
profundament arrelada en la desigualtat de gènere. Existeixen diverses raons per les quals es 
practica. En alguns casos, es considera un ritu d'iniciació a la maduresa; en uns altres, és una 
manera de controlar la sexualitat de la dona. Moltes comunitats practiquen la mutilació genital perquè 
creuen que garanteix el desenvolupament adequat de la xiqueta/dona, el seu matrimoni en el futur i 
l'honor de la seva família. 
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La mutilació genital femenina no té beneficis per a la salut i, sovint, deriva en complicacions mèdiques 
a llarg termini que van des de dolor intens, hemorràgies prolongades, infeccions o infertilitat, fins a la 
mort.  
  
A més, pot augmentar el perill de transmissió de VIH. Les dones que han estat mutilades poden sofrir 
complicacions en donar a llum a un bebè, com a hemorràgies posteriors al part, morts fetals o morts 
prematures de recent nascuts. 
  
Posar fi a la mutilació genital femenina requereix treball en molts nivells, inclosa l'acció de les famílies 
i les comunitats, els serveis de protecció i atenció a xiquetes i dones, les lleis i el compromís polític a 
nivell local, regional, nacional i internacional. 
  
UNICEF i el Fons de Població de les Nacions Unides (UNFPA) dirigeixen conjuntament el major 
programa mundial per a eradicar l'ablació/mutilació genital femenina: "Accelerant el Canvi". El 
programa promou polítiques i lleis de tolerància zero. 
  
Des que es va establir el programa conjunt d'UNICEF i el UNFPA en 2008, s'han aprovat lleis 
nacionals per a la prohibició de la mutilació genital femenina en 13 països. A més, gràcies al 
programa, més de 3.3 milions de xiquetes i dones van obtenir accés a serveis de prevenció, protecció 
i tractament. Com a resultat d'un compromís liderat per la comunitat, més de 34.6 milions de persones 
en més de 21,700 comunitats van fer declaracions públiques contra la mutilació genital femenina 
(MGF). 
  
Durant les tres últimes dècades, s'ha registrat un descens general de la prevalença de la mutilació 
genital femenina que està afavorint un gran impuls. Si continuem actuant com fins ara, podrem 
treballar totes i tots junts per a eradicar la pràctica per a 2030. 
  
  El Ple, després del debat que obra en la seua integritat en el Diari de Sessions, per 20 vots a 
favor (11 PSOE, 4 PP, 2 CS, 1 COMPROMÍS MUNICIPAL, 1 EUPV-ERPV:SE, 1 PODEMOSRIBA-
ROJAPOT) i 1 abstenció de VOX, va acordar: 
  
1.Que L'Ajuntament de Riba-roja del Túria, expresse el seu compromís amb l'eradicació de la 
mutilació genital femenina i col·labore amb les associacions necessàries per a prevenir i eliminar 
aquesta pràctica que, a més de lesionar greument els drets de qui la sofreixen, quasi sempre menors, 
ocasiona importants seqüeles emocionals i físiques. 
  
2 Que des de l'Àrea d'Inclusió i drets socials, se investigue, previnga, informe i persegisca la més 
mínima possibilitat de algun cas en xiquetes del nostre municipi.   
  
3 Que Riba-roja del Túria es declare públicament intolerant a la practica de la mutilació genital 
femenina i que publique en espais municipals i de salut el dia 6 de Febrer (Dia Internacional de 
tolerància zero amb la mutilació genital femenina) incorporant informació sobre aquesta pràctica i 
mostrant la seva repulsa. 
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4 Instar al govern d'Espanya  i a la Comunitat Valenciana a que col·labore amb totes les mesures 
necessàries per a eradicar aquesta practica en tots els països del món, i poder establir lleis que 
emparen aquesta prohibició. 
  
5 Que l'Ajuntament de Riba-Roja del Túria faça públic el seguiment i l'avanç d'aquests acords 
mitjançant el consell d'igualtat i informe al consell i al municipi del desenvolupament de la proposta a 
nivell internacional. 
 
Audio:  02.mp3  
 
Video:  http://videople.es/1934 
 
 
3.- 60/2019/PGRU, MOCIÓ DE COMPROMIS PER RIBA-ROJA, PER A LA UTILITZACIÓ DEL 
LLENGUATGE INCLUSIU I NO SEXISTA EN TOTES LES COMUNICACIONS INSTITUCIONALS 
DE L'AJUNTAMENT DE RIBA-ROJA DE TÚRIA. 
 
PER A LA UTILITZACIÓ DEL LLENGUATGE INCLUSIU I NO SEXISTA EN TOTES LES 
COMUNICACIONS  INSTITUCIONALS DE  L'AJUNTAMENT DE RIBA-ROJA DE TÚRIA 
  
En Rafa Folgado Navarro com a regidor de l'Ajuntament de Riba-roja de Túria, en representació del 
Grup Municipal COMPROMÍS PER RIBA-ROJA, i en aplicació dels articles 91 i 97 del R.O.F., 
presenta per a la seua inclusió i debat davant del Ple ordinari del mes de gener de l'Ajuntament la 
següent MOCIÓ per al seu debat i aprovació si s'escau.  
  
EXPOSICIÓ DE MOTIUS 
  
El llenguatge és l'instrument mitjançant el qual les persones expressem les idees, els sentiments, els 
pensaments i les percepcions que ens produïx el món que ens envolta; és, per tant, el reflex de la 
cultura d'una societat en un moment determinat. Per això, inevitablement, els canvis en la societat 
s'han de reflectir en els usos del llenguatge. Aquest fet fa que un aspecte important en la lluita per la 
igualtat real entre dones i homes passe per eliminar l'ús sexista del llenguatge; ús que no reflectix 
només la desigualtat entre homes i dones, sinó que contribuïx a reforçar eixa situació. Com es deia al 
fullet de NOMBRA (Comissió Assessora sobre Llenguatge del Instituto de la Mujer), «un ús del 
llenguatge en el qual les dones i els homes tenen existència és un llenguatge que no amaga, que no 
subordina, que no exclou i que no lleva la paraula a ningú». 

  
En aquest sentit, el Comité de Ministres del Consell d'Europa va aprovar el 21 de febrer de 

1990, la Recomanació sobre l'eliminació del sexisme en el llenguatge. En primer lloc, reconeix 
l'existència d'obstacles a la igualtat real entre homes i dones; i en segon lloc, considera que el 
llenguatge és un instrument essencial en la formació de la identitat social de cada persona. En esta 
recomanació es proposen, als governs dels estats membres, tres mesures bàsiques:  1.- Incorporar 
iniciatives per a promoure un llenguatge no sexista; 2.- Promoure l'ús d'una terminologia harmònica 
amb el principi d'igualtat entre sexes en els textos jurídics, educatius i de l'Administració pública i 3.- 
Fomentar la utilització d'un llenguatge lliure de sexisme en els mitjans de comunicació. 
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Seguint aquesta recomanació, les Corts Valencianes l'any 2003 van aprovar la Llei per a la 
Igualtat entre Dones i Homes de la Generalitat [ Llei 9/2003, de 2 d'abril, de la Generalitat, (DOCV 
núm. 4474 de 04.04.2003)], que a l'article 48 diu: ‘El llenguatge no sexista en els escrits 
administratius. Les administracions públiques valencianes posaran en marxa els mitjans necessaris 
perquè tota norma o escrit administratiu respecten en la seua redacció les normes relatives a la 
utilització d'un llenguatge no sexista. ‘ 

  
L'any 2009, la Generalitat Valenciana va publicar la guia "Igualtat, Llenguatge i 

Administració: propostes per a un ús no sexista del llenguatge". 
  
Des de Compromís considerem que l'Ajuntament, com a institució ha de seguir aquesta 

recomanació del Consell de Ministres del Consell d'Europa i comprometre's a partir d'ara a l'ús del 
llenguatge inclusiu en totes les comunicacions amb la ciutadania. 

  
Aquest canvi no pot consistir en que una persona de l'ajuntament revise tots els textos abans 

de la seua publicació oral o escrita sinó que el conjunt de persones que desenvolupen la seua tasca a 
l'ajuntament prenguen consciència en la importància d'emprear correctament el llenguatge, incloent 
sempre tant els homes com a les dones.  

  
Aquest canvi requereix que tant els i les treballadores de l'ajuntament com les persones que 

ocupen càrrecs institucionals tinguen al seu abast instruments que els faciliten la tasca de revisió dels 
textos per garantir que s'utilitza un llenguatge inclusiu i  és responsabilitat de l'Ajuntament dotar-los 
d'aquests recursos. 

  
També és responsabilitat de l'Ajuntament sensibilitzar la població sobre la importància de l'ús 

del llenguatge inclusiu i pensem que en aquesta tasca es pot aprofitar el ric teixit associatiu de la 
localitat així com treballar per aconseguir la implicació de la comunitat educativa. 
  
  El Ple, després del debat que obra en la seua integritat en el Diari de Sessions, per 14 vots a 
favor (11 PSOE, 1 COMPROMÍS MUNICIPAL, 1 EUPV-ERPV:SE 1 PODEMOSRIBA-ROJAPOT), 3 
en contra (2 CS i 1 VOX) i 4 abstencions del PP, va acordar: 
  
PRIMER: L'Ajuntament es compromet a utilitzar el llenguatge inclusiu en totes les comunicacions 
institucionals tant orals com escrites. 
  
SEGON: L'Ajuntament ha de difondre una guia en format digital que facilite el compromís d'utilització 
d'un llenguatge inclusiu entre tots els treballadors i treballadores de l'Ajuntament. Ha de facilitar també 
aquesta guia a les persones portaveus dels grups municipals i a totes les associacions del poble, així 
com a totes les persones que la sol·liciten. 
  
TERCER:  En cas que es detecte un incopliment d'aquest manual, es corregirà l'errada sempre que 
siga possible. 
 
Audio:  03.mp3  
 
Video:  http://videople.es/1935 
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4.- 59/2019/PGRU, MOCIÓN DE PODEMOS, RIBA-ROJA POR LA ADHESIÓN A LA RED 
VALENCIANA POR EL BIENESTAR DE LOS ANIMALES DE COMPAÑÍA DE LA COMUNIDAD 
VALENCIANA 
 
El partido político Podemos Riba-roja Puede, de acuerdo con lo previsto en la Ley 7/1985, de 2 de 
abril, Reguladora de las Bases del Régimen Local y el Reglamento de Organización del gobierno y de 
la administración del Ayuntamiento de Riba-roja de Túria, presenta al Pleno de la Corporación la 
siguiente Proposición de Resolución: 
  
MOCIÓN POR LA ADHESIÓN A LA RED VALENCIANA POR EL BIENESTAR DE LOS ANIMALES 

DE COMPAÑÍA DE LA COMUNIDAD VALENCIANA 
  
Exposición de motivos  
  
La tenencia de animales domésticos tiene una importancia relevante para una entidad local pues en 
la transversalidad de las atribuciones que la legislación les compete incide en las áreas de 
participación ciudadana, sanidad, medio ambiente, administración y hacienda, comercio, limpieza 
viaria, convivencia, urbanismo, y policía. En este sentido, son los ayuntamientos entidades clave en la 
implementación de la normativa sobre Bienestar animal y la consecución de sus objetivos. 
Corresponde a las entidades locales fomentar y participar en los procesos de sensibilización, 
convivencia y aproximación a la ciudadanía a los principios básicos de protección, bienestar y 
tenencia de animales de compañía, además de gestionar y planificar la actuación municipal, 
definiendo prioridades acordes a su propia realidad local. Por ello, con la finalidad de impulsar un 
modelo de Ciudad del Bienestar de los Animales de Compañía como proyecto urbano de conjunto, 
social, y comprometido con el equilibrio de ser una ciudad amable con su presencia y, con una 
tenencia responsable es necesario asumir unos principios claros e inequívocos de esta voluntad. 
Asimismo, la Red Valenciana por el Bienestar de los Animales de Compañía de la CV es el marco de 
acción, de buenas prácticas y, de desarrollo de la política local desde esta perspectiva. La Red 
Valenciana por el Bienestar de los Animales de Compañía es el ámbito de compromiso donde se 
acredite el esfuerzo progresivo del municipalismo valenciano en el desarrollo de acciones de 
promoción y de convivencia en materia de bienestar animal desde una perspectiva intersectorial, 
participativa y de objetividad.  
  
Por todo lo anteriormente expuesto, 
  
El Pleno, tras el debate que obra en su integridad en el Diario de Sesiones, por unanimidad acuerda: 
  
Primero. Asumir los siguientes compromisos:  
  
1. Creación de la Concejalía de Bienestar Animal. 
2. Aprobación de una partida presupuestaria específica para la citada Concejalía.  
3. Constituir una Mesa de trabajo y participación sobre Bienestar animal.  
4. Aprobación de una ordenanza local de tenencia de animales de compañía en el entorno humano.  
5. Habilitar espacios adecuados para el esparcimiento de perros.  
6. Aprobar un proyecto, anual, de impulso y mejora del bienestar animal y la convivencia ciudadana.  
7. Inspeccionar y tramitar las denuncias por maltrato animal.  
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8. Inspeccionar y tramitar los expedientes por molestias al vecindario derivados de la tenencia de 
animales de compañía.   
9. Aprobar un Protocolo de actuación ante un animal abandonado, herido o enfermo o muerto.  
10. Aprobar un Plan colonial felino del municipio. 
11. Realizar Campañas de concienciación, y divulgación sobre la tenencia responsable de animales 
de compañía y del bienestar animal.  
  
Segundo. Formalizar por medio de este documento la adhesión del municipio de Riba-roja de Túria, 
a la Red Valenciana por el Bienestar de los Animales de Compañía de la CV, por el interés de sus 
objetivos y acciones desarrolladas.  
  
Tercero. Designar a una persona Coordinadora de esta adhesión cuyos datos de identificación y 
contacto se incluyen en la Ficha Responsable Coordinación en la Red Valenciana por el Bienestar de 
los Animales de Compañía de la CV.  
  
Cuarto. Trasladar a la Dirección General de Agricultura, Ganadería y Pesca, de la Conselleria de 
Agricultura, Medio Ambiente, Cambio climático, y Desarrollo rural, nuestro compromiso de adhesión.  
  
Quinto. Trasladar a la Federación Valenciana de Municipios y Provincias este compromiso de 
adhesión a la Red Valenciana por el Bienestar de los Animales de Compañía de la CV. 
 
Audio:  04.mp3  
 
Video:  http://videople.es/1936 
 
 
5.- 61/2019/PGRU, MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL L¿ESQUERRA DE RIBA-ROJA: ESQUERRA 
UNIDA ESQUERRA REPUBLICANA: SEGUIM ENDAVANT, PER FOMENTAR L'ACCESSIBILITAT 
GLOBAL AL MUNICIPI. 
 
En Rafael Gómez Muñoz, regidor del Grup Municipal de L'Esquerra de Riba-roja: Esquerra Unida 
Esquerra Republicana: Seguim Endavant en l'Ajuntament de Riba-roja de Túria, a l'empara d'allò 
dispost en el Reglament d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, presenta 
per a la seua aprovació la següent moció. 
  
PER FOMENTAR L'ACCESSIBILITAT GLOBAL AL MUNICIPI 
  
Exposició de motius: 
  
Que Riba-roja de Túria es un municipi on l'accessibilitat vial es un repte fonamental, ha quedat clar en 
aquesta legislatura passada (2015-2019), on el Govern Tripartit format per el PSOE, COMPROMIS i 
ESQUERRA UNIDA han donat eixample de allò que fer per millorar la qualitat de la accessibilitat a les 
persones amb mobilitat reduïda i també al conjunt de la població. 
  
A hores de ara comptem amb un bon Plà Municipal de Accessibilitat, que es la fulla de ruta a treballar 
per la Corporació. També s'han realitzat multitud de intervencions en obra civil i pública per revertir 
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molts problemes d'accessibilitat, i s'han fet nombroses inversions en aquesta matèria que han segut 
ben rebudes per la població, com els semàfors del creuament de quatre cantons, (2017-2018) per a 
persones amb dificultat visual. 
  
Cal dir també que la nostra orografia dificulta molt aquesta llavor, donat els desnivells i els nombrosos 
barrancs per canalitzar les aigües al riu.   
  
La mobilitat es una capacitat que generalment es reduís en les persones amb el pas dels anys. Gran 
part de les persones majors es sumen a les persones amb certificat de mobilitat reduïda 
progressivament i per tant es un repte general millorar la accessibilitat al nostre municipi. 
  
Al nostre poble, hi han multitud d'habitatges, generalment finques en altura, que presenten dificultats 
d'accessibilitat edificades quan la legislació no contemplava aquesta exigència.   
  
Queda molt a fer i des de L'Esquerra volem que Riba-roja de Túria, siga un referent en accessibilitat 
vial, comercial i de servicis públics a tot  l'Estat Espanyol, defensant sempre a les persones que més 
necessitats tinguen, es per això que demanem a la Corporació la aprovació dels següents    
  
 El Ple, després del debat que obra en la seua integritat en el Diari de Sessions, per unanimitat 
i prèvia acceptació pel proponent de l'esmena presentada pel grup polític PSOE, acorda:  
 
Primer Incloure als pressupostos de 2020 dos creuaments més de semàfors accessibles, com poden 
ser el de la Casa de la Cultura con el carrer Major, i el de la Policia Local con la Carretera de Vila-
Marxant, valoració que informarà el Departament de Policia Local. 
  
Segon Incloure als pressupostos de 2020 i resta de la legislatura, una línia de subvenció, amb un 
import anual no inferior a 35.000 Euros, destinada als comerços i edificis del terme per adaptar els 
accessos als mateixos.  
  
Tercer Valorar tècnicament com posar en marxa un Registre Municipal i un espai virtual públic on 
publicitar tots els comerços adherits a la iniciativa, identificant-los amb un distintiu municipal com a 
comerços adaptats, a més dels nous o més nous que han de complir la normativa vigent en 
accessibilitat. Igual que es valorarà el distintiu municipal tant del producte artesanal, Comerç 
sostenible i Comerç accessible. 
 
Audio:  05.mp3  
 
Video:  http://videople.es/1937 
 
 

PARTE DE INFORMACIÓN, IMPULSO Y CONTROL DE LOS ÓRGANOS DE GOBIERNO. 
 
6.- Se dará cuenta de diversos aspectos de la gestión relativa a las Concejalías de Transporte 
Público, Urbanizaciones y Limpieza Viaria; y Patrimonio, Turismo y Participación Ciudadana 
(Serán expuestos verbalmente por los Concejales de las respectivas áreas) 
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 Por parte del Concejal Sr. Gómez Sanchez y Sra. Gómez Laredo se da cuenta de diversos 
aspectos de la  gestión relativa a las Concejalías que tienen delegadas en sus concejalías relativas a 
los distintos servicios Transporte Público, Urbanizaciones y Limpieza Viaria; y Patrimonio, Turismo y 
Participación Ciudadana respectivamente. 
 
 A continuación se abre un turno de intervenciones que quedan reflejadas en el archivo de 
audio y anexo a la presente acta. 
 
Audio:  06.mp3  
 
Video:  http://videople.es/1938 
 
 
7.- Dar cuenta de las Resoluciones de la número 3420/2019 a la 3819/2019 
 
 Se da cuenta de las resoluciones de esta Alcaldía comprensiva entre los número 3420/2019 a 
la 3819/2019, produciéndose diversas intervenciones que quedan reflejadas en el archivo de audio y 
anexo a la presente acta. 
 
 
 
8.- Ruegos y Preguntas 
 
 Se produjeron diversas intervenciones en el turno de ruegos y preguntas que se recogen en 
un archivo de audio anexo a la presente acta. 
 
Audio:  08.mp3  
 
Video:  http://videople.es/1939 
 
 
 
 Y no habiendo otros asuntos que tratar por el Sr. Presidente se levantó la sesión siendo las 
20:01 horas del mismo día de su iniciación. 
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